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Protokół nr 176/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18 maja 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Iwona Wieteska   - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD)  

5. Pani Angelika Szydło  - z-ca dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

            w Skrzynnie (DPS) 

6. Pani Renata Marut-Kozioł  - główna księgowa w Domu Pomocy   

        Społecznej   w Skrzynnie (DPS) 



2 
 

7. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

8. Pan Wojciech Panek   - inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

9. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

           Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

10. Pan Łukasz Sibiński   - z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

         i Budownictwa w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

11. Pan Mariusz Wróbel   - dyrektor Zespołu Szkół nr 3  

           im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

12. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,   

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki, 

złożonego na LXIV posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zakupu kosiarki bijakowej do ciągnika Massey 

Ferguson na potrzeby bieżącej działalności Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu.  
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5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2022 – temat sesyjny.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2023 roku.  

7. Rozpatrzenie prośby Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o.  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przyłączenia się do akcji mającej  

na celu zwiększenie bezpieczeństwa pracowników Spółki i mieszkańców  

oraz przekazania środków finansowych na zakup defibrylatora.  

8. Zapoznanie z informacją Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami w/m dotyczącą możliwości inwestycyjnych na nieruchomości 

oznaczonej numerem działki 30/1 o pow. 0,1674ha, położonej w obrębie 13 

miasta Wielunia, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie odwołania  

ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursów 

przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu i Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

11. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowych o wynikach 

postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów  

na stanowiska: 

1) Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu, 

2) Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 
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14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania 

przedstawicieli Zarządu Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026.   

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  

19. Przyjęcie informacji z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków  

oraz przychodów finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania  

COVID-19 w 2022 r. 

20. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r.  

i podanie do publicznej wiadomości.  

21. Przyjęcie sprawozdania finansowego powiatu wieluńskiego za rok 2022 – temat 

sesyjny.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

24. Sprawy bieżące.  

25. Wolne wnioski.  

26. Zamknięcie CLXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CLXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku następujących punktów: jako punkt 19 „Przyjęcie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr LVII/336/22  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazania do konsultacji 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli – kontynuacja sprawy z CLXXIV 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r.” i jako punkt 20    
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„Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę  

nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny  

w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom 

zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych 

zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz 

określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie 

zaocznej i przekazania do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli – kontynuacja sprawy z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r.”. Przekazał, że zostało to dopracowane przez 

wydział, zajmował się tym również pan wicestarosta. Dodał, że w „Sprawach 

bieżących” będzie jeszcze jeden punkt i poprosił panią sekretarz o omówienie, czego 

dotyczy ten materiał.   

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że zmieniła się 

ustawa, do tej pory obowiązywało Zarządzenie Przewodniczącego Zarządu, który 

decydował o tym, że zwołuje posiedzenie zdalne, w tej chwili ma to zrobić organ,  

a że jest organem kolegialnym, to za każdym razem będzie musiał podejmować  

w tej sprawie uchwałę. Jest taka możliwość, żeby tę uchwałę podjąć na stałe, gdyby 

wyniknęła taka konieczność posiedzenia zdalnego, wtedy Przewodniczący Zarządu 

może to zrobić. Obostrzenia są do 30. czerwca, dlatego ta uchwała ma obowiązywać 

do tego terminu.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tymi wprowadzonymi punktami przesuwa się kolejność o 2 miejsca, 

czyli „Przyjęcie informacji z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków  

oraz przychodów finansowych ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19  

w 2022 r.” będzie punktem 21, a dalej numeracja leci po kolei, kończy się  
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na 28, czyli zamknięcie posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. Zapytał, kto jest 

„za” wprowadzeniem tych zmian do porządku obrad. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu (jednogłośnie przy 4 głosach „za”) wprowadził  

do porządku obrad jako punkt 19 „Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński i przekazania do konsultacji związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli – kontynuacja sprawy z CLXXIV posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r.” i jako punkt 20 „Przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr LVII/337/22 w sprawie określenia 

zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli,  

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska 

kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i przekazania 

do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli – kontynuacja 

sprawy z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r.”. 

zaproponowane punkty do porządku obrad (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu (jednogłośnie przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonymi zmianami (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki, 

złożonego na LXIV posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zakupu kosiarki bijakowej do ciągnika Massey 

Ferguson na potrzeby bieżącej działalności Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu.  

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2022 – temat sesyjny.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2023 roku.  

7. Rozpatrzenie prośby Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o.  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przyłączenia się do akcji mającej  

na celu zwiększenie bezpieczeństwa pracowników Spółki i mieszkańców  

oraz przekazania środków finansowych na zakup defibrylatora.  

8. Zapoznanie z informacją Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami w/m dotyczącą możliwości inwestycyjnych na nieruchomości 

oznaczonej numerem działki 30/1 o pow. 0,1674ha, położonej w obrębie 13 

miasta Wielunia, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie odwołania  

ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  
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10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursów 

przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu i Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

11. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowych o wynikach 

postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów  

na stanowiska: 

1) Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu, 

2) Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania 

przedstawicieli Zarządu Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026.   

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  
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19. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę  

nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński i przekazania do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli – kontynuacja sprawy z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r. 

20. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę  

nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 

różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania  

ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - 

Karta Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej i przekazania do konsultacji związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli – kontynuacja sprawy z CLXXIV 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r. 

21. Przyjęcie informacji z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków  

oraz przychodów finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania  

COVID-19 w 2022 r. 

22. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r.  

i podanie do publicznej wiadomości.  

23. Przyjęcie sprawozdania finansowego powiatu wieluńskiego za rok 2022 – temat 

sesyjny.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

26. Sprawy bieżące.  
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27. Wolne wnioski.  

28. Zamknięcie CLXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pkt 4 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki, 

złożonego na LXIV posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zakupu kosiarki bijakowej do ciągnika Massey 

Ferguson na potrzeby bieżącej działalności Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał zastępcę 

kierownika Powiatowego Zarządu Dróg, panią Iwonę Wieteskę i naczelnika Wydziału 

Komunikacji, Transportu i Dróg, pana Macieja Brysia. Poprosił o zabranie głosu 

wnioskodawcę, pana Łukasza Dybkę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że złożył wniosek  

na komisji, który został przyjęty jednogłośnie, wszyscy wyrazili zadowolenie z tego 

wniosku. Jego zdaniem ten zakup jest zasadny, ponieważ jest problem z szybkością 

wykaszania przeciwskarpy. Jest tylko jedna kosiarka na wysięgniku, która jest 

sprzężona z ciągnikiem New Holland, a wiadomo jest, że już od 2 lat posiadamy 

nowy ciągnik Massey Ferguson, który mógłby być też wykorzystany do wykaszania 

tej przeciwskarpy, a te 2 stare traktory mogłyby chodzić z kosiarkami bocznymi,  

co znacznie przyspieszyłoby wykaszanie poboczy. Kontynuował, że sądzi,  

iż zmniejszyłby się też koszt koszenia trwa, ponieważ gdyby było to robione szybciej 

to trawy nie byłoby takie duże i pozwoliłoby to na szybszy przejazd traktorów. 

Motywuje to też tym, że Powiatowy Zarząd Dróg stać na ten zakup w związku z tym, 

że w końcu są dobrze naliczane stawki za zajęcie pasa drogowego, przychody PZD 

wzrosły znacznie, są w stanie utrzymać nie tylko tę nową kosiarkę, ale są w stanie 

zasponsorować jeszcze inne rzeczy i myśli, że pan skarbnik bardzo się cieszy z tego 
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i przychylenie spojrzy na wydanie ¼ sumy na kosiarkę. Nadmienił, że jego pomysły  

z utrzymaniem zimowym też powodują znaczne oszczędności, więc myśli, że jest  

to uzasadnione i pan skarbnik zrozumie ten zakup.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o zabranie 

głosu panią Iwonę Wieteskę. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu powiedziała, że Powiatowy Zarząd Dróg popiera ten wniosek w 100%, 

byłoby to na pewno ułatwienie, faktycznie boczna kosiarka pracuje jedna  

na wysięgniku, więc gdyby było koszone równocześnie, tak jak tutaj mówił 

wnioskodawca, to byłoby super, szybko, sprawnie i przy jednym wyjeździe 

pracowników można byłoby ogarnąć i przeciwskarpę, i byłoby to jak najbardziej 

uzasadnione. Dlatego orientowali się też w kosztach, sprawdzali, jakie byłyby  

to koszty, więc myśli, że w 80-90 tys. zł byłoby to do zamknięcia. Dodała,  

że dostępność jest praktycznie od ręki. Jeśli chodzi o pieniądze, które posiadają,  

to zrobili takie zestawienie, za zajęcie pasa od 1 stycznia do 15 maja wpłynęło  

do PZD już 390 tys. zł, a porównując za cały poprzedni rok to było około 100 tys. zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy wpłynęło 

do PZD, czy do budżetu powiatu. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że do budżetu powiatu za decyzje, które wydali. 

Zaznaczył, że jej zdaniem jest to bardzo przydatny zakup.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jego 

zdaniem na pewno jest to jak najbardziej potrzebne. Dodał, że myśli, że obsada jest 

zapewniona, że ten traktor Ferguson nie stoi pusto jak nie kosi tylko wykonuje inne 

zadania, ale w jego ocenie na razie trzeba jakiś czas odczekać, z tego względu,  

że borykamy się z różnymi rzeczami, bo jesteśmy w trakcie realizacji różnych 

inwestycji, również drogowych, gdzie też jeszcze nie wiemy, czy jedna z gmin nam 

się dołoży, czy nie, a z czym to jest związane, to doskonale wiemy, bo było spotkanie 

z wójtami i tutaj może pan skarbnik się wypowie. Przekazał, że poza tym, z tego  

co wie, będziemy musieli dołożyć do II Liceum Ogólnokształcącego na wniosek 

Urzędu Marszałkowskiego, to się chyba rozstrzygnie we wtorek lub środę,  

bo w projekcie obrad jest zapisane przyznanie tych środków - Infrastruktura 

Sportowa Plus i w tej chwili tych środków nie mamy zabezpieczonych, nie wie, jaka 

tam była kwota, ale dotarły do niego takie informacje, że prawdopodobnie II Liceum 
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Ogólnokształcące otrzyma to i myśli, że wszystko zależy od tego jakie będzie 

wyrównanie tej dodatkowej subwencji wyrównawczej. Zwrócił się do skarbnika, 

mówiąc, że gdzieś są jakieś pieniądze, ale musimy odczekać jakiś czas, żeby 

wiedzieć, bo rozumie, że trawy teraz rosną i należałoby to już zadziałać, ale zakup 

inwestycyjny trzeba przełożyć, panie skarbniku, tutaj powinno być to wprowadzone 

do naszego budżetu te środki. Dodał, że myśli, że tutaj jest kwestia jakiegoś 

miesiąca, półtora, może to by się już rozstrzygnęło, nie wiemy, kiedy te dodatkowe 

środki, wyrównawcze, wpłyną do jednostek samorządów terytorialnych, więc 

musielibyśmy poczekać. Poprosił pana skarbnika o wyjaśnienie tego, z punktu 

widzenia kontroli nad finansami starostwa. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, żeby nie było,  

że jest przeciwny jakimkolwiek zakupom, nie ma nic co do zasadności zakupu  

tej kosiarki, ale chciałby powiedzieć jedną rzecz, to co powiedział starosta o II LO,  

to jest mało, bo proszę Państwa, wiemy, że musimy dołożyć, bo zgodziliście się 

Państwo, żeby złożyć wniosek Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej na inwestycję, gdzie musimy dołożyć dodatkowy milion, zgodziliście się 

Państwo, żeby złożyć wniosek na halę przy I LO, gdzie musimy dołożyć  

do tej inwestycji 500 tys. zł, informował też Państwa, że do oświaty będziemy musieli 

dołożyć 3,5 mln zł, a oprócz tego stoimy jeszcze przed zadaniem,  

o którym na razie nikt nie mówi, ale przekazaliśmy gminom drogi na remonty  

i przecież do tych remontów też musimy dołożyć swoje pieniądze, 50% wkładu 

własnego i do tej pory nie wiemy, jaki ten koszt będzie. Stwierdził, że wyliczył,  

że to będzie 5,5 mln zł, ale dodał, że podejrzewa, że to będzie około 6 mln zł,  

jak nie więcej, jeszcze rezerwy na SPZOZ, czyli na rezerwach na kredytach mamy 

około 2,5 mln zł, które możemy rozdysponować, więc brakuje nam 3 mln zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że teraz 

przypomniało mu się, że trzeba zdawać sobie sprawę z tego, że trzeba będzie 

dołożyć środki do Dostępnej Szkoły w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach, nie wie jaka to będzie kwota na p.poż.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie,  

są oszczędności.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że przy 

windzie nie ma odpowiednich zabezpieczeń zrobionych i tam też należałoby 
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dopłacić, żeby projekt się nie zawalił i to jest konieczność, także tych wydatków jest 

dość sporo. Udzielił głosu Panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że oprócz tego 

jeszcze przecież na około 60 tys. zł zgodziliście się Państwo, żeby zrobić monitoring  

w II LO, gdzie tych pieniędzy w budżecie jeszcze nie ma, dlatego tych braków jest 

około 3,5 mln zł. Dodał, że bardzo liczy, bo był teraz na spotkaniu i minister Skuza 

powiedział na konferencji, że projekty ustaw dotyczących zwiększenia środków  

dla jednostek samorządu terytorialnego są już w toku, więc ma nadzieję,  

że coś dostaniemy. Stwierdził, że jeżeli nic nie dostaniemy, to będziemy musieli 

dodatkowo zwiększyć deficyt, zwiększyć obligacje, więc każdy dodatkowy dochód 

teraz będzie powodował zmniejszenie. Powiedział, że mówi o kwotach realnych,  

nie interesuje go co Państwo zdecydują, mówi jaka jest sytuacja. Dodał, że fajna 

rzecz jest taka, że ten przetarg na remonty dróg wyszedł tani, 3 444 000 zł,  

to jest 550 tys. zł oszczędności, więc 225 tys. zł jest oszczędności, bo to jest pół  

na pół. Powiedział, że dlatego też bardzo prosi o rozważne już teraz dysponowanie 

środkami budżetu. Dodał, że nie wiedział o tym przetargu jaki teraz wyszedł, więc 

jeżeli zdecydujecie się Państwo na zakup tej kosiarki, to będzie ostatnia rzecz  

na jaką będzie pozytywnie patrzył, ma nadzieję, że się nie zgodzą, ale jeżeli się 

zgodzą, to będzie ostatnia rzecz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co z ulicą Jagiełły. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że ul. Jagiełły jest 

zabezpieczona w budżecie, już sprawa jest załatwiona. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze chciałby coś powiedzieć. Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że myśli, że jeżeli ma być 

zrobiony zakup tej kosiarki, to ma to nastąpić teraz, a nie później, bo później to już 

nie ma sensu, jeżeli mamy to odłożyć na za 2 miesiące, to mija się to z celem,  

bo plus przygotowanie maszyny, więc w tym roku będzie niewykorzystana. Dodał,  

że chciałby nadmienić, że sprzęt - czy rolniczy, czy jakiś komunalny, niestety bardzo 

drożeje, sądzi, że więcej niż 10% w skali roku, do tego chciałby nadmienić, że 90 tys. 

zł w stosunku do 3 mln zł nie robi żadnej różnicy, czy to jest 3 mln zł, czy 3 mln 90 

tys. zł, licząc te procenty, które potem byśmy mieli zapłacić, to sądzi, że te procenty  

o zwiększenie tej sumy będą niższe, niż kwota, która urośnie za rok na tej maszynie. 
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Dodał, że dla niego to jest wstyd np. całkowicie zabierać pieniądze z PZD, które  

w końcu są bardzo dobrze naliczane i przynoszą nam zyski, zabierać im wszystko  

i nie dawać nic, to może spowodować w niedługim czasie, że chęci do tego dobrego 

liczenia mogą im odejść i mogą spowodować jakieś inne naliczanie, więc nie robiłby  

w ten sposób, że wszystko zabieramy i nic im nie dajemy. Powiedział, że byłby 

skłonny, żeby pokazać tę jednostkę jako wzór do dysponowania finansami, żeby inni 

„uderzyli się w pierś” i zaczęli funkcjonować tak jak PZD, ma na myśli czy szkoły,  

czy szpital, czy szczęsny-nieszczęsny Dom Dziecka, nie chce podawać złych 

przykładów. Dodał, że bardzo prosi i ponawia swój wniosek o zakup tej kosiarki teraz. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu powiedziała, że jeśli może to chciała tylko dodać, że jeśli chodzi o czas, 

to jeśli nie teraz, to później myśli, że faktycznie zostanie to niewykorzystane, bo teraz 

są na etapie przeciwskarpy, przymierzają się do koszenia. Przekazała, że to jest 

pierwsze koszenie, na razie wykorzystują tę kosiarkę boczną, ale za chwile przyjdzie 

moment, że będą kosić resztę i faktycznie, to będzie ten czas, kiedy byłoby  

to przydatne. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma pytanie  

do pani kierownik, bo teraz w tym projekcie budżetu, w którym robimy zmiany, 

zwiększamy dochody w tym rozdziale i w tym paragrafie do kwoty 760 tys. zł,  

bo PZD zwiększyło wydatki bieżące o 50 tys. zł, 40, 10 tys. zł. Zapytał, jakie jest teraz 

wykonanie na koniec maja. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że tego nie jest w stanie powiedzieć. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przeprasza,  

nie na koniec maja, tylko teraz jakie mają wykonanie, bo mówiła pani na wstępie. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że na koniec maja mają 398 tys., to jest przychód  

z zajęcia pasa i z umieszczenia urządzeń. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli teraz 

mamy 400 tys. zł przychodu do końca maja, to pytanie jest takie, jeżeli dodatkowo 

zwiększymy 700 tys. zł, bo jeżeli teraz zdecydujecie Państwo o tym i teraz mamy  

to zakupić, to na pewno musiałby robić autopoprawkę do projektu w sprawie zmian  

w budżecie i zwiększyć po dochodach u Państwa w PZD do kwoty 860 tys. zł,  
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to jest 900 tys.zł. Czy PZD wykona te dochody w kwocie 900 tys. zł, jeżeli teraz 

mamy dochód w kwocie 400 tys. zł?  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że chciałby dopytać szczegółowo, czy to jest plan, że te środki mają wpłynąć w maju. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że to są środki, które dokładnie do 15 maja wpłynęły  

do PZD. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że budżet będzie 

bardzo napięty, bo jeżeli zwiększymy do 860 tys. zł, to będzie na styk. Dodał,  

że tu mamy tę oszczędność. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze nie wiadomo, co będzie z Osjakowem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 900 tys. zł  

to jest właściwie tak na styk. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że nie ma czegoś takiego, że zajęcie pasa drogowego odbywa się sukcesywnie,  

nie ma czegoś takiego, że na początku roku ktoś płaci więcej, albo coś. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie, opłaty są niezmienne, tylko decyzje są wydawane 

na bieżąco, więc nie jesteśmy w stanie zaplanować, ile tego będzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tego się 

nie przewidzi. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie przewidzi się. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w II LO 

będzie potrzebne 56 tys. zł.  

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu dodała, że na pewno jest wzmożona kontrola tego zajęcia pasa, kiedyś 

było to inaczej traktowane, w tej chwili tak naprawdę nie ma dnia bez wyjazdu  

i często zdarza się tak, że są faktycznie w stanie wyłapać miejsca, gdzie tego zajęcia 

pasa nie ma, a powinno być i wtedy to uzupełniają i na pewno kontrolują, więc to już 

im nie umknie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy pora roku tu nie ma 

wpływu. 
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Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie, to zależy jak inwestują. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jeszcze z zimy jest 

oszczędność, już jest zakupiony piasek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

jakaś tam oszczędność, ale środków zaplanowanych z zimy jeszcze by nie brał,  

bo nie wiadomo, co się wydarzy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że praktycznie 

oszczędność z tytułu wynajmu zjada koszty zakupu materiałów, które były droższe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

ulega wątpliwości, że jest to potrzebne.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu nadmienił, że teraz jest jedna 

kosiarka i zapytał o rok jej produkcji. 

Pani Iwona Wieteska – z-ca kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie odpowie teraz, ale na pewno na granicy zabytku 

może być.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to nie 

ma znaczenia, jak się popsuje, to wiadomo, że i nowa jak wjedzie na kamień to też 

się zepsuje, to nie ma żadnego znaczenia. Powiedział, że mając na uwadze 

potrzeby, to jest to dobre, tylko jednak czy to będzie we wrześniu, chyba we wrześniu 

październiku kosi się ostatnie przeciwskarpy, z tego co pamięta. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że te 90 tys. zł nie zrobi 

nam żadnej różnicy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że w momencie przyznania środków musimy mieć zabezpieczone środki w budżecie 

na wkład własny i musimy, np. w liceum.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że na czerwcowej sesji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oczekuje na propozycje, bo sam nie wie, co zrobić. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie 

nadmuchiwałby dochodów do maksimum. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rezerwę zawsze musimy mieć, bo coś może nagle wypaść. Dodał, że należałoby 

przeprowadzić symulację, bo na pierwszy „rzut oka” wydaje się, że… 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że chcecie Panowie 

przeprowadzać symulację na koszt 90 tys. zł, a nie chcecie przeprowadzać symulacji  

Domu Dziecka. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie chodzi o to, poprosił, aby pan radny nie odbierał tego negatywnie. Dodał,  

że na logikę, będą jakieś oszczędności w utrzymaniu pasa drogowego, itd., jakieś 

tam oszczędności z tego tytułu będą. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie oszczędności, tylko 

jest przychód teraz zwiększony. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na pierwszy „rzut oka” tylko, że jak przyjdzie nam w następnych miesiącach,  

a na pewno się z tym zderzymy, że trzeba będzie zaciągnąć kredyt, bo trzeba 

powiedzieć, że czekamy na to wyrównanie, o którym cały czas mówimy, bo z tych 

obecnych dochodów nie uciągniemy tylu inwestycji, to trzeba sobie zdawać sprawę, 

że w tym roku kredyt będzie nieunikniony - czy to kredyt, czy to obligacje. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że na pewno musimy 

zaciągnąć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wtedy 

odsetki, nie wie jaka jest tam teraz stopa oprocentowania, bo patrzy na to globalnie,  

ile można zyskać, a ile można stracić. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czego oprocentowanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że kredytu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że plus WIBOR,  

ale mówimy o marży, jak teraz zwyczajny kredyt, tutaj są propozycje banku PKO,  

na 1,6% marży bez WIBOR-u, WIBOR około 6,9%, prawie 7. Dodał, że liczy,  

że obligacje wyjdą gdzieś około 1,1%. Powiedział, że środki na odsetki  

są zabezpieczone w budżecie na te 6 mln zł na razie, ma nadzieję, że ta różnica 

zostanie zabezpieczona właśnie na tych dodatkowych środkach z budżetu państwa, 

ale nie wie, czy tak się zdarzy, natomiast podejrzewa, że samo zadłużenie będziemy 
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musieli takie, jak zaproponowane, w kwocie 6 mln zł zaciągnąć. Dodał, że będzie 

starał się robić wszystko, żeby nie, ale wszystko na to wskazuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że będzie 

musiał to poddać pod głosowanie. Zapytał, czy dyskusja się zakończyła, czy ktoś 

jeszcze chciałby coś powiedzieć.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że on chciałby jeszcze 

powiedzieć, że rozumie Pana Łukasza i też chciałby, żeby te drogi były wykoszone, 

ale jeżeli ma swoje prywatne gospodarstwo i ma swoje inwestycje, na które brakuje 

mu pieniędzy, to robi najpierw te inwestycje twarde, które zostaną na lata, a koszenie 

trawy jest ważne, ale uważa, że na drugim planie i w tym momencie lepiej 

zainwestować w coś, co zostanie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że kosiarka zostanie  

na lata. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tak, ale z całym 

szacunkiem, bo bardzo by chciał, żeby drogi były wszystkie wykoszone, ale zgodnie 

z własnym sumieniem, mówi tak jak myśli. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zwiększanie 

wydatków w tym momencie opiera się na tym, że może nam coś dołożą z centrali,  

że może nam zejdzie coś z gwarancji szpitalnych i że może dojdzie z zajęcia pasa, 

który już jest nadmuchany do granic możliwości, więc uważa, że na razie  

z wydatkami trzeba uważać, nie pompując sztucznie przychodów, których 

teoretycznie jeszcze nie mamy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wobec 

tego najpierw postawi to pod głosowanie. Zapytał kto jest „za” pozytywnym 

rozpatrzeniem wniosku radnego Dybki odnośnie zakupu kosiarki bijakowej.  

 

Wynik powyższego głosowania: 2 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że nie ma 

rozstrzygnięcia. W związku z tym stawia drugi wniosek, kto jest „za” tym, aby zakupu 

kosiarki bijakowej dla PZD dokonać w momencie pojawienia się dodatkowych 

możliwości finansowych. Zapytał kto jest „za”. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił o sprecyzowanie, jakie to są 

dodatkowe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trudno 

jest mu na ten temat powiedzieć. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy wpłacenie np. 500 zł  

na konto starostwa powiatowego jest dodatkowym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żebyśmy 

nie dochodzili do takich sytuacji, bo to nie ma sensu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dlatego pyta,  

co jest dodatkowe, prosi o sprecyzowanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sprecyzuje to inaczej, jeżeli pojawią się dodatkowe możliwości finansowe  

w budżecie powiatu wieluńskiego na zakup kosiarki bijakowej do ciągnika Massey 

Ferguson na potrzeby bieżącej działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu, 

to Zarząd Powiatu w Wieluniu podejmie stosowne działania w tym zakresie, zapytał 

kto jest „za”.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 2 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „przeciw” podjął następującą decyzję: jeżeli pojawią się dodatkowe 

możliwości finansowe w budżecie powiatu wieluńskiego na zakup kosiarki bijakowej 

do ciągnika Massey Ferguson na potrzeby bieżącej działalności Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu, to Zarząd Powiatu w Wieluniu podejmie stosowne 

działania w tym zakresie (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił zamknięcie 

tego punktu. Powiedział, żeby pan Łukasz Dybka nie odbierał tego negatywnie,  

bo jak pan Jurdziński słusznie zauważył, trzeba wybierać sprawy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dziwi go to,  

że jednostka podległa, która robi oszczędności, w ciągu roku doszło do jej 

przemiany, która generuje zyski, dochody dla nas, nie pozwalamy jej się rozwijać. 

Stwierdził, że jego wcześniejsze wnioski były zaopiniowane pozytywnie  

i spowodowały oszczędności na zimie, teraz chciał zaproponować kosiarkę, która 
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poprawiłaby wizerunkowo oraz szybciej byłoby to wykonywane, ludzie dzwonią, mają 

pretensje, czemu tak późno, w niektórych przypadkach jest to bardzo uzasadnione, 

gdyż trawa 1,5 metrowa ogranicza wyjazd, być może Pan Jakub Jurdziński nie ma 

takich problemów w Wieluniu, bo jest w terenie zabudowanym, niestety, większość 

dróg powiatowych jest w terenie wiejskim, więc to koszenie jest uzasadnione. Dodał,  

że dziwi się także panu Henrykowi Wojcieszakowi, że na Komisji głosuje „za”,  

a później głosuje „przeciw”. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że słuchał pana 

skarbnika. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że oczywiście, 80 tys. zł  

w stosunku do 3 mln zł, jest to ile procent, 2,5%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 3%. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że niech będzie 3%,  

więc 3% nie stanowiłoby aż tak wielkiego uszczerbku, ale to jest wasza decyzja. 

Dodał, że dziwi go, że tam, gdzie możemy oszczędzać, to nie oszczędzamy, a gdzie 

możemy poprawić wizerunkowo, to nie chcemy tego zrobić.  

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2022 – temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Angelikę Szydło – zastępcę dyrektora Domu Pomocy Społecznej oraz główną 

księgową Renatę Marut-Kozioł i panią Patrycję Świtalską – Kierownika Oddziału 

Zdrowia i Spraw Społecznych. Otworzył dyskusję. Powiedział, że sprawozdanie jest 

bardzo obszerne i bardzo się cieszy, że DPS nie tylko się chwali, ale wskazuje 

Zarządowi również problemy, z którymi się boryka na co dzień. Dodał, że bardzo 

zaniepokoiło go, że zaczynają się problemy z kadrą, które były kiedyś w przeszłości, 

teraz w jakiś sposób się uspokoiły. Zapytał, czy wynika to z uciążliwości, czy może  

są inne powody. 
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Pani Angelika Szydło – zastępca dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Skrzynnie odpowiedziała, że rozmawiała z kadrową, przez Urząd Pracy jak chcą 

zatrudniać, to też jest coraz mniej chętnych, powody są takie, że tłumaczą trudnością 

w dojazdach, może nie chcą podejmować pracy, bo jednak jest to ośrodek oddalony 

trochę od miasta, ale też dla osób psychicznie chorych, nie wszyscy chcą,  

nie wszyscy czują się, nawet jak przychodzą na rozmowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że brak 

predyspozycji, obawy. 

Pani Angelika Szydło – zastępca dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Skrzynnie odpowiedziała, że tak, nie wszyscy czują, jak przychodzą na rozmowę 

kwalifikacyjną, to też takie właśnie obawy, czy jakieś zapytania o agresję,  

czy o jakieś inne problemy, że jak jest na rynku inna praca, to szybciej może inną 

pracę, niekoniecznie z podopiecznymi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka jest 

struktura wiekowa pomocy - czy to są osoby tuż przed emeryturą, czy raczej młoda 

kadra, czy mają takie dane. 

Pani Angelika Szydło – zastępca dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Skrzynnie odpowiedziała, że raczej młoda kadra, która też, wiadomo, że zmieniają 

pracę młodzi ludzie teraz częściej niż kiedyś. Teraz jednak obserwuje się te roszady 

między stanowiskami, ludzie zmieniają pracę, odchodzą, bo znajdują sobie inną,  

bliżej miasta, czy lepiej płatną, czy z mniejszymi jakby problemami.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2022 – 

temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił zamknięcie 

tego punktu. 
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Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji 

kryzysowej w 2023 roku. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że czekamy jeszcze na pisemne, bo z tego, co wie, to żadne oferty nie 

wpłynęły. 

Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tak, nie wpłynęły i to już jest podjęcie uchwały, termin 

już minął i według ustawy, jeżeli przedstawiciel żadnej z organizacji nie zgłosi się,  

to tylko przedstawiciele Zarządu są w komisji, niestety nikt z przedstawicieli 

organizacji nie zgłosił się. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1190/23 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka 

interwencji kryzysowej w 2023 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1190/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie prośby Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o.  

w Wieluniu o rozważenie możliwości przyłączenia się do akcji mającej na celu 

zwiększenie bezpieczeństwa pracowników Spółki i mieszkańców oraz 

przekazania środków finansowych na zakup defibrylatora. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Wojciecha Panka – inspektora Biura Ochrony Informacji. Postawił wniosek  

o nieuczestniczenie w tej akcji, ze względu na to, że w pierwszej kolejności musimy 

zabezpieczyć swoich pracowników. Dodał, że nasze placówki, jednostki 

organizacyjne powiatu, nie są wyposażone w takie urządzenia, dlatego odmawia 

udziału w akcji. Zapytał, kto jest „za” taką odpowiedzią. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o nie uczestniczeniu w ww. akcji ze względu na to, że w pierwszej kolejności musi 

zabezpieczyć pracowników Starostwa Powiatowego w Wieluniu w tym zakresie. 

Podkreśla się, że w takie urządzenia nie są również wyposażone jednostki 

organizacyjne powiatu wieluńskiego. Mając na uwadze powyższe Zarząd Powiatu  

w Wieluniu odmówił udziału w tej akcji (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z informacją Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami w/m dotyczącą możliwości inwestycyjnych na 

nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1 o pow. 0,1674ha, położonej  

w obrębie 13 miasta Wielunia, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego.

  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyszedł z sali. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. Obrady prowadzi wicestarosta 

wieluński Pan Krzysztof Dziuba. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Justynę 

Kałuziak – zastępcę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami. Zapytał, czy chciałaby coś dodać do tej informacji. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że pozostaje tylko 

otwarta kwestia interpretacji planu - czy można, czy nie można. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że czytając te warunki, 

nie ma 100% pewności, nie jest fachowcem. Zapytał, czy pani też nie jest w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie wie, czy powinna 

odpowiadać na to pytanie, czy bardziej nie leży to w kompetencji Wydziału 

Architektury, który stricte wydaje tę decyzję. Dodała, że oczywiście rozmawiała  

z urzędem miejskim. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wnioskuje  

o przerwę do czasu przybycia pana naczelnika. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 5 minutową przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał wszystkich 

po przerwie. zarząPowitał zastępcę naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa, 

pana Łukasza Sibińskiego. Powiedział, że znajdujemy się w punkcie 8, materiał 

został przygotowany przez Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami, dotyczy możliwości inwestycyjnych na nieruchomości w okolicach 

szpitala, w celu zabudowy tej działki, która jest własnością powiatu wieluńskiego,  
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na potrzeby Domu Dziecka w Komornikach. Zapytał, czy są jakieś przeciwwskazania 

odnośnie zabudowy, związane z tym planem zagospodarowania przestrzennego,  

czy widzi pan naczelnik taką możliwość. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa powiedział, że plan dopuszcza usługi i dopuszcza zabudowę 

mieszkaniową z ogólnego przeznaczenia, dopuszcza wszelką działalność 

gospodarczą, wszelkie czynności świadczone na rzecz jednostek publicznych oraz 

na rzecz ludności, jest to bardzo ogólnikowy zapis, nie precyzuje jakie, więc 

praktycznie wszystkie, które można wpisać w ten rodzaj usług. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z informacją.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m dotyczącą możliwości 

inwestycyjnych na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1 o pow. 

0,1674ha, położonej w obrębie 13 miasta Wielunia, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego.          

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie odwołania  

ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu – pana Mariusza Wróbla  

i panią Małgorzatę Zygmunt – z-cę naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji. Powiedział, że co prawda rozmawiali na ten temat i myśli, że z panem 
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wicestarostą też była rozmowa, pod takim kątem, że jako Zarząd, chcieliby pana 

Wróbla utrzymać na tym stanowisku, dlatego jest pana obecność na Zarządzie,  

bo myślą, że pan Wróbel jeszcze zmieni swoje zdanie. Poprosił, na ile to jest 

możliwe, aby pan dyrektor powiedział, czym to jest spowodowane, na pewno  

w głównej mierze sprawami osobistymi. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że po części tak, są pewne „za” i „przeciw”, nie ukrywa,  

że Zarząd chyba żalu nie może mieć, ponieważ rok temu jak się zdecydował,  

to nie obiecywał, że będzie do końca i nie padły obietnice, że będzie do 2026 roku. 

Po drugie, uważa, że zachował się fair jako dyrektor, złożył miesiąc wcześniej pismo,  

bo mógł złożyć to teraz w maju, żeby był czas na rozpisanie tego konkursu jako 

Zarząd, przemyślenie tutaj, jako Wydział Edukacji, bo rok temu to trochę to się 

przeciągnęło, sam pan starosta doskonale wie, jak wyglądały spotkania z radą 

pedagogiczną, trochę przerzucenie winy na radę pedagogiczną, że winna jest temu, 

że 3 dni, czy tam ileś, zostało i tak się stało, zresztą pan starosta doskonale wie, jak 

wyglądała nasza rozmowa w tym temacie. Stwierdził, że jego decyzja jest głęboko 

przemyślana, jest poważnym człowiekiem i jeżeli podejmuje decyzję, to chyba na tyle 

Państwo go znacie, że nie jest jakimś laikiem i osobą, która rzuca słowa na wiatr,  

nie ukrywa, że decyzja głównie też spowodowana i rozmową z żoną i po części 

rozmową z dziećmi co dalej, spowodowana też pewnymi wyciągniętymi wnioskami 

będąc dyrektorem, może powie ogólnie, odnośnie tutaj funkcjonowania wszystkiego, 

bo nie chce też wypowiadać się tak skrupulatnie. Dodał, że zachował się fair, zostaje 

w szkole od września jako nauczyciel, chętnie służy pomocą swojemu następcy, 

bądź następczyni, jest otwarty, żeby wprowadzić tę osobę w nowe obowiązki, 

zarówno od kształcenia zawodowego, bo zajmował się tym 3 lata jako kierownik  

i uważa, że egzaminy, praktyki i te rzeczy bardzo dobrze rozumie i wie, na czym  

to polega, odnośnie matur, odnośnie zarządzania szkołą, jest na to otwarty. 

Powiedział, że nie ukrywa też, że może wiąże swoją dalszą karierę z oświatą, bo 

pewne propozycje padły i jeżeli one się spełnią, to myśli, że na wyższym szczeblu,  

a może w innym kierunku, nie chce zostawić Państwa w środku roku, w brzydkim 

stanie, bo w kwietniu, czy maju da rezygnację i Państwo na hurra będziecie kogoś 

szukać. Zaznaczył, że dał ten czas, myśli, że zachował się fair, nie ukrywa, że wiąże 

inne plany, czy to będą związane z oświatą, odnośnie propozycji, które otrzymał i być 

może dojdą do skutku, ale to już jest jego ryzyko zawodowe, w innej dziedzinie. 
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Dodał, że jego decyzja jest ostateczna, nie zmienia zdania, Państwo wywiązaliście 

się ze wszystkich obietnic, które padły rok temu, bardzo dziękuje za współpracę. 

Uważa, że współpraca z Zarządem Powiatu przebiegała wyśmienicie, kiedy mieli 

wspólne zdanie, to mieli, kiedy inne, uszanował to, Państwo to uszanowali  

i szliśmy dalej. Najważniejsze jest dobro szkoły i o to tutaj chodzi, dobro naboru  

i aby ta szkoła dalej funkcjonowała. Podkreślił, że w jego ocenie jest to dobra szkoła, 

dobrze wyposażona, być może jego następca powinien ją trochę odświeżyć  

z zewnątrz, z tego co dochodzą go słuchy od rodziców, bo większość rodziców, który 

byli na EduEWI nie wyobrażali sobie, że w środku ta szkoła tak wygląda,  

bo z zewnątrz jednak chyba wymaga teraz trochę renowacji. Powiedział, że myśli,  

że spełnił Państwa oczekiwania przez te 2 lata, że wywiązywał się ze swoich 

obowiązków i myślał, że nie będzie zaproszony na ten Zarząd, bo jest to chyba 

najgorszy ze wszystkich jego Zarządów, najcięższy, ale tak to wygląda. Zwróci się  

do starosty, że rozmawiali osobiście i ma swoje uwagi, które przedstawiał i nie będzie 

się tu wypowiadać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chciał, 

żeby pan dyrektor Zarządowi przedstawił, bo lepiej to wygląda, jak to idzie  

z pierwszych ust, a nie z drugich, bo można coś zapomnieć, albo przeinaczyć. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że nie chce też, aby poszedł oddźwięk, że zostaje przez 

Zarząd odwołany, bo czymś zasłużył na to, bo to też jest bardzo ważne,  

nie dla jego opinii, ale dla opinii szkoły. Dodał, że myśli, że raczej trzeba mówić  

w takim kontekście, że złożył tę rezygnację z racji swoich powodów, bo jeżeli wyjdzie,  

że Zarząd go odwołuje, bo coś sknocił, a ludzie tak postrzegają, i tak będą  

to odbierać po części, jeśli to nie będzie wyprostowane. Dodał, że to jest tylko 

sugestia co do wizerunku powiatu, Zarządu i szkoły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że również bardzo serdecznie dziękują. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że działa dalej, nie wie, z jakim dniem zostanie odwołany,  

nie składa broni i dalej pracuje, jak pracował, walczy o nabór i nie zamierza 

odpuszczać, nie jest taką osobą, że już coś się zadziało i sobie odpuszcza. Dodał,  

że popełnia błędy i też się myli, jak każdy z nas. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie znajdzie pan nikogo, kto nie popełnia błędów, bo nie jesteśmy na tyle 

doskonali, żebyśmy wszystko robili dobrze, bo tak nie jest w życiu każdego z nas. 

Dodał, że pan dyrektor pyta kiedy. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że to jest jego propozycja, myśli, że to jest rozsądna data, 

zamyka rok i otwiera się nowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że tak, 31 sierpnia 2023, okazję do podziękowań będziemy mieli jeszcze. Powiedział, 

że nie ukrywa, że szkoda, ale trzeba to uszanować i tyle. Dodał, że ma ostatnie 

pytanie, czy widzi pan dyrektor kogoś na zastępstwo, osobę, która by się nadawała. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że Zarząd ma ogłosić konkurs, więc jeżeli ktoś przystąpi, być 

może nie ze szkoły, ale ktoś z zewnątrz, natomiast, jeżeli chodzi o jego zastępcę,  

to jeżeli ktoś miałby pełnić obowiązki do kolejnego roku, do rozpisania konkursu,  

to wie, że jest osoba, która wstępnie się do tego przymierza, ale myśli, że jeżeli 

konkurs się nie odbędzie, to należałoby spytać jeszcze raz w kadrze pedagogicznej. 

Uważa, że może znajdzie się jeszcze jakaś osoba, która według niego odnalazłaby 

się na tym stanowisku, myśląca o przystąpieniu do konkursu w kolejnym roku, bo ona 

nie ma zarządzania oświaty, ale to jest osoba, która tylko na razie rozmawiała z nim, 

że myśli nad tym i po prostu czeka do konkursu, bo do konkursu nie wiadomo,  

czy to się rozstrzygnie, czy Państwo będziecie szukać pełniącego obowiązki, czy nie, 

więc jeżeli konkurs by się nie rozstrzygnął, to myśli, że to jest kwestia rozmowy 

jeszcze raz z radą pedagogiczną, czy ktoś jest chętny, mówiąc szczerze,  

są pojedyncze osoby w kadrze, które widziałby na tym stanowisku. Dodał, że nie 

ukrywajmy, jest to szkoła ciężka do prowadzenia, bardzo złożona,  

bo i technikum, i szkoła branżowa, i młodociani pracownicy, to nie jest liceum, to nie 

jest jeden arkusz, to nie jest kształcenie ogólnokształcące, jest mnóstwo pracy. 

Powiedział, że zastanawia się, bo nie pamięta, ale jeśli może spytać, bo ta szkoła 

została połączona z Zespołem Szkół nr 4, który był na ul. Krakowskim Przedmieściu. 

Dlaczego akurat szkoła na ul. Sieradzkiej została połączona z tą szkołą, a nie Zespół 

Szkół nr 2, gdzie bliżej było do kształcenia zawodowego, branżowego, do elektryka, 

elektromechanika, tylko liceum, które było w miarę renomowane na ul. Sieradzkiej, 

połączoną z branżową szkołą, gdzie nie ma warsztatów szkolnych, bardzo  
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go to zastanawia, a zmierza do tego dlatego, że zawsze się zastanawiamy nad 

naborem w tej szkole, że on jest taki słaby, mimo dużej pracy, bo uważa, że w tym 

roku, w tamtym roku, odnośnie promocji i wszystkiego, zadziało się w szkole bardzo 

dużo inwestycji, w kwestii zarządzania szkołą też, bo zawsze był otwarty  

i do rodziców, i do uczniów, i do osób z zewnątrz. Stwierdził, że ten trend o tej szkole 

jest taki od momentu, kiedy zostało to połączone, a przecież tam było renomowane 

liceum na ul. Sieradzkiej, chodzili tam jego znajomi, rodzina, były bardzo dobre 

wyniki. Ponownie zapytał, dlaczego akurat taka szkoła, branżowa, rzemieślnicza, 

została połączona z liceum, a nie Zespołem Szkół nr 2, gdzie bliżej było do tych 

zawodów, uważa, że było to dużym błędem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trudno 

mu powiedzieć, bo który to był rok. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że 2010, szkoła na ul. Sieradzkiej miała szansę 

zbudowania szkoły typowo zawodowej, to już nie były czasy, kiedy liceum 

ogólnokształcące było takim... 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tam były 

licea profilowane. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu odpowiedział, że nie, tam były ogólnokształcące, profilowane były już 

później, te mundurowe. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że licea ogólnokształcące nie miały takiego naboru 

w 2010 r., tutaj prym wiodły głównie I LO to od zawsze, II LO już było coraz 

aktywniejsze na rynku i to właśnie miała być taka szkoła, która miała 

wyspecjalizować się w takim kształceniu zawodowym, taka była idea i podejrzewa, 

że też i względy lokalowe. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że lokalowe, to raczej nie, bo to nie była zbyt duża szkoła. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że szkoła na ul. Traugutta była szkołą zapchaną. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że nie była aż tak zapchana w tamtych latach, to samo II LO, 
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w roku, kiedy było przenoszone ZS nr 4, a to był bodajże 2010 r., albo 2011 r.,  

to II LO wtedy nie było zbytnio rozwinięte, bo tam pracował. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie może sobie przypomnieć, z jakiego powodu to było. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że tylko chciał zapytać, bo od tego momentu rozmawiając  

z kadrą, która pracowała tam w liceach, przeniesiono kadrę z ul. Krakowskiego 

Przedmieścia, szkoła funkcjonowała jak funkcjonowała, kadra się przeniosła, która 

miała swoje przyzwyczajenia i od tego momentu ta szkoła na ul. Sieradzkiej zaczęła 

bardzo tracić na opinii i to się dalej ciągnie, cały czas się to wlecze za nami,  

i dlaczego akurat z tą szkołą. Według niego to nie miało nic wspólnego, liceum 

ogólnokształcące, gdzie nie ma warsztatów na ul. Sieradzkiej, nie ma takich lokali, 

przecież bliżej było do Zespołu Szkół nr 2, gdzie są warsztaty dla elektryka, 

elektromechanika, fryzjera też spokojnie można było rozwinąć i ta opinia ciągnie się 

za tą szkołą, jest bardzo ciężko wypromować Zespół Szkół nr 3, myśli, że Panowie 

mają to samo zdanie, z racji połączenia tych szkół, bo wiemy, że Krakowskie 

Przedmieście miało swoją opinię, tam były szkoły zawodowe, tam szła młodzież, 

która była, może nie najsłabsza, ale nie wykazująca się dużymi wynikami w nauce  

i to się ciągnie. Szacunek, żeby wypromować tę szkołę dla kolejne osoby po nim.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że to jest zbytnie uproszczenie, które pan dyrektor 

przedstawia, dlatego, że na sytuację, w jakiej znalazł się Zespół Szkół nr 3,  

nie możemy patrzeć tylko z perspektywy połączenia dwóch szkół, bo to jest 

wielowątkowy temat. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że nie patrzy tylko z tej perspektywy, ale uważa, że to jest 

główny powód. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że nie zgadza się z tym. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że tak jak mówił, możemy mieć odmienne zdanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

żeby nie wracać do historii, jesteśmy tu i teraz i tak jak mówił, nikt nie jest doskonały 

w podejmowaniu decyzji, może tak jak tutaj pani naczelnik stwierdziła, że zamysł był 
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akurat taki i na ówczesny czas wydawało się, że to będzie dobre, a z perspektywy 

pana dyrektora wynika co innego, ale czasami podjęcie decyzji w danym okresie,  

w czasie i otoczeniu patrzy się na to inaczej, a później po latach okazuje się,  

że jednak można było zrobić inaczej. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że pewnie tak, nikomu nic nie zarzuca, tylko zapytał. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

właśnie to, o czym mówił, że żaden człowiek nie jest doskonały. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że mówi to w takim kontekście, że jego następca będzie miał 

naprawdę dużo pracy, bo ciężko jest wypromować Zespół Szkół nr 3, nie ukrywajmy, 

mimo dużego wysiłku i włożonej pracy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze ta lokalizacja, bo to jest, oprócz Gromadzic, najdalej oddalona szkoła 

średnia od centrum miasta, dojazdy, itd. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że to wszystko na jednym poziomie – ZS nr 1, ZS nr 2,  

ZS nr 3. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że pojawiła się taka informacja, że w przypadku  

nie rozstrzygnięcia konkursu… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że nie musi 

mieć zarządzania, tak. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak, to jest jedna wersja, tylko tutaj było 

powiedziane, że należy porozmawiać z kadrą i poszukać tej osoby spośród kadry, 

oczywiście, ale chce wtrącić taką uwagę, że w tej sytuacji musimy pamiętać o tym,  

że takie p.o. (powierzenie obowiązków), które jest rozwiązaniem przejściowym,  

w celu przeprowadzenia konkursu, musimy zastosować pewną hierarchię, możemy 

zaproponować to wicedyrektorowi, albo nauczycielowi z tej szkoły, czyli w zasadzie 

rozmowy musimy rozpocząć od wicedyrektora. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy tylko  

w przypadku, gdy konkurs się nie rozstrzygnie. 
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak, czyli w zasadzie, jeżeli w tej szkole jest 

wicedyrektor, to możemy tylko to p.o. powierzyć wicedyrektorowi. Jeżeli będzie  

to osoba, która będzie nauczycielem, to musi mieć stanowisko wicedyrektora,  

nie można powierzyć nauczycielowi, z pominięciem stanowiska wicedyrektora. 

Dodała, że to jest istotne dlatego, że ta osoba, która ewentualnie wyraziłaby chęć,  

a nie byłaby wicedyrektora, to ona musi mieć to stanowisko, nie możemy pominąć tej 

hierarchii. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jeżeli wicedyrektor 

nie wyraża zgody, to nie możemy proponować nauczycielowi. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie, nie możemy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że to dosyć 

nielogiczne. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że w tej sytuacji ta osoba musi zostać 

wicedyrektorem. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu zapytał, czy coś się pozmieniało w przepisach. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie, taka sama sytuacja była w pana 

przypadku. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że nie był wicedyrektorem. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że był, bo 1 września zrobiliśmy zamianę, była 

uchwała Zarządu i to było robione, musi być taka sytuacja. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że w takim razie miał wszystkie stanowiska, kierownika, 

wicedyrektora, dyrektora, nawet o tym nie wiedział. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że ta sytuacja dotyczyła pani Włodarczyk,  

że musiała zostać wicedyrektorem, żeby można było jej powierzyć, nie wracajmy już 

do przeszłości, ale zastosowanie tej hierarchii jest… 
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Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że pani Włodarczyk była wicedyrektorem rok temu, jak 

Państwo chcieliście jej powierzyć pełnienie obowiązków. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ona 

odrzuciła. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy pan dyrektor pamięta takie szybkie uchwały 

Zarządu z 1 września. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że tak i czy nie ma tak, że jeżeli wicedyrektor odmówi,  

to może mieć z urzędu. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że nie, nie jest możliwe, będzie się przy tym upierać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na ten temat będziemy rozmawiać później, osobiście szanuje decyzję i tak jak  

pan dyrektor powiedział na samym początku tylko, że jest trochę smutno. Dodał,  

że dziękuje za tak uczciwe podejście do tematu i poinformowanie Zarządu wcześniej, 

jest na to czas, tak jak pan dyrektor zaznaczył w swojej wcześniejszej wypowiedzi,  

że mógł pan to zrobić teraz, w maju. 

Pan Mariusz Wróbel – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu powiedział, że mógł w połowie kolejnego roku. Dodał, że jest uczciwy, 

szkoła musi funkcjonować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za to bardzo pana dyrektora ceni. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu 

Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 2 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „przeciw” podjął uchwałę Nr 1191/23 w sprawie odwołania  

ze stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1191/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

konkursów przeprowadzanych w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu i Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oddał głos pani 

naczelnik Małgorzacie Zygmunt. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy wymogi 

są takie same do szkoły specjalnej, jak i do ośrodka.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że różnica polega na tym, że kandydat, który 

ubiega się o stanowisko w danej szkole, musi posiadać kwalifikacje, które umożliwią 

zatrudnienie go na stanowisku nauczyciela w tej szkole, jeżeli to jest nauczyciel,  

czy jeżeli mówimy o szkole specjalnej, to musi mieć kwalifikacje do szkoły specjalnej, 

czyli oligofrenopedagogikę, czy kształcenie specjalne, ale generalnie różnica polega 

na tym, że musi mieć kwalifikacje do tej szkoły, do której ubiega się o stanowisko. 

Nadmieniła, że pozostałe wymagania są takie same, również może to być osoba nie 

będąca nauczycielem.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co wtedy musi 

spełnić. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że wtedy taka osoba jest zatrudniana jako 

menadżer, nie sprawuje nadzoru pedagogicznego, sprawuje go wicedyrektor,  

te wymagania dotyczące osoby nie będącej nauczycielem, są również ujęte  

w ogłoszeniu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak, tylko czy 

jest jakaś różnica, wtedy w wymaganiach do szkoły specjalnej. 
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że nie, pomiędzy szkołą ogólnodostępną, a szkołą 

specjalną, jeżeli chodzi o menadżera, nie ma różnicy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursów przeprowadzanych  

w celu wyłonienia kandydatów na stanowiska: Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu i Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1192/23 w sprawie ogłoszenia konkursów przeprowadzanych w celu wyłonienia 

kandydatów na stanowiska: Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu i Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1192/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowych o wynikach 

postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów 

na stanowiska:  

1) Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu,  

2) Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Krzysztofowi Dziubie - przewodniczącemu Komisji. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił przedmiotową 

sprawę. Przekazał odnośnie konkursu na dyrektor ZS nr 2, że podczas zadawanych 

pytań pewne nieprawidłowości pan dyrektor potwierdził, stąd myśli, że trzeba 

przeprowadzić kontrolę w ZS nr 2, o której wcześniej było mówione na Zarządzie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że Zarząd przyjął tę informację, zapoznał się z treściami protokołów. 

Ogłosił zamknięcie tego punktu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację Przewodniczącego Komisji 

Konkursowych o wynikach postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem 

wyłonienia kandydatów na stanowiska: 

1) Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu, 

2) Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

i zapoznał się z protokołem z posiedzenia Komisji Konkursowej powołanej w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu oraz z protokołem z posiedzenia Komisji 

Konkursowej powołanej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

ze przechodzi do podjęcia uchwały, bo myśli, że tu jest sprawa jasna. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu 

przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1193/23 w sprawie zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1193/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”, nikt nie 

„wstrzymał się” od głosu podjął uchwałę Nr 1194/23 w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1194/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia stanowiska 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka pani Renacie 

Tatarze. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1195/23 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1195/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma pytanie, 

tak jak rozmawiali wczoraj z panią naczelnik, Prawo Oświatowe mówi o tym,  

że powierzamy stanowisko dyrektora na 5 lat, ale uwzględnia też, że w szczególnych 

przypadkach ten okres może zostać skrócony. Zaznaczył, że przeczytał trochę 

orzeczeń sądowych i są przypadki, w których ze względu na takie sytuacje, że np.  

są jakieś konflikty, to organ prowadzący zwykle ten okres skracał, więc być może 
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tutaj, ze względu na to, że są rzeczy do sprawdzenia, to powierzyć panu dyrektorowi  

to na krótszy czas, sprawdzić te rzeczy, dać mu też szansę na załatanie tych 

tematów, które kuleją, niekoniecznie powierzać na 5 lat. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że rzeczywiście, zapewne są takie rozstrzygnięcia, 

że skonfliktowana kadra może być tą przyczyną, chociaż znalazła też takie 

rozstrzygnięcia, gdzie sąd wypowiedział się w ten sposób, iż konflikty w kadrze nie są 

tą szczególną koniecznością i może wręcz cytować, że powierzenie na okres 5 lat, 

jest w takiej sytuacji wręcz wskazane, żeby kandydat mógł uporządkować  

tę sytuację. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że są też 

zupełnie przeciwne. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że oczywiście, zgadza się z tym, bo na pewno dużo 

jest różnych takich stanowisk, generalnie orzecznictwo jest skoncentrowane na tym, 

iż te szczególne okoliczności powinny dotyczyć ewentualnych planowanych zmian 

organizacyjnych, np. może to być sytuacja taka, iż kandydat sam poprosi o skrócenie 

tego okresu, to jest oczywiste. Dodała, że spotkała się z takim orzeczeniem, że sąd 

się przychylił z uwagi na to, iż kandydat miał złą opinię na poprzednim stanowisku,  

w poprzedniej placówce, którą kierował, oczywiście, możemy tutaj, jak najbardziej, 

skrócić ten okres powierzenia i zobaczyć, jakie będzie stanowisko pana Kowalczyka, 

czy będzie próbował.. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może się  

do sądu, do WSA zaskarżyć uchwałę Zarządu i wtedy sąd zajmie się tym tematem.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że tak i dodała, że jak najbardziej, jest to decyzja 

organu prowadzącego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że mówi  

to w kontekście takim, że są jakieś nieprawidłowości, które też na komisji 

konkursowej się potwierdziły, wynik też nie był jednogłośny. Dodał, że daje pod 

rozwagę tutaj skrócenie tego czasu powierzenia.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że oczywiście, przesłanki w tej sytuacji  
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są jak najbardziej, trudno powiedzieć, jak sąd by to ocenił, ale na naszym poziomie 

możemy tak stwierdzić. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5-minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarządu Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby coś dodać do tej uchwały. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół 

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu panu Dariuszowi Kowalczykowi.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za”, 2 głosach „przeciw”, „nikt nie 

wstrzymał się od głosu podjął uchwałę Nr 1196/23 w sprawie powierzenia stanowiska 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 1196/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania 

przedstawicieli Zarządu Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026. 

 

 



42 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

kandydaturę pani Elżbiety Urbańskiej-Golec, z którą rozmawiał pan wicestarosta. 

Następnie zapytał pana wicestarosty, czy pani Elżbieta Urbańska-Golec wyraziła 

zgodę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że wyraziła 

zgodę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

kandydaturę pana Henryka Wojcieszaka, którego następnie zapytał, czy wraża 

zgodę.            

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że wyraża zgodę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” ww. kandydaturami na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu:  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wskazał 

następujących przedstawicieli Zarządu Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu:  

1. Elżbieta Urbańska-Golec, 

2. Henryk Wojcieszak   

(głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały z ww. przedstawicielami Zarządu Powiatu w Wieluniu  

na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu  

na kadencję w latach 2023-2026. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1197/23 w sprawie wskazania przedstawicieli Zarządu Powiatu w Wieluniu  

na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu  

na kadencję w latach 2023-2026 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1197/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Powiatu w Wieluniu na członków Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2026. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Zarząd może 

zaproponować kandydatów.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, żeby 

zostawić wskazanie osób do dyspozycji Rady Powiatu.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że jej zdaniem to będzie lepszym rozwiązaniem, 

jeśli będzie to w dyspozycji Rady Powiatu w Wieluniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. Dodał, że Zarząd nie wskazuje przedstawicieli, ponieważ  

jest to kompetencja Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1198/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Powiatu w Wieluniu na członków 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu na kadencję w latach 

2023-2026 (głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1198/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że konsultacje odbyły się, nie ma uwag.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła. Dodała, że Powiatowa Rada Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu również nie wniosła uwag. Projekt uchwały dotyczy 

zwiększenia środków na realizację zadań publicznych w ramach konkursów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1199/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1199/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 19 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

Uchwałę nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazania  

do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli  

– kontynuacja sprawy z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28.04.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

naczelnik Zygmunt i panu wicestaroście za pracę jaką włożyli w to, że wszystkie 

wynagrodzenia zostały rozpisane w materiałach, jest zrobione porównanie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zmieniają się 

tylko widełki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o dyskusję  

na temat stawek dla wicedyrektorów w Zespole Szkół Specjalnych oraz  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach, bo jak wychodzi  

z tego, to są żadne różnice, a często nawet wicedyrektorzy zarabiają mniej niż 

średnio nauczyciel dyplomowany w Specjalnej, w Gromadzicach również dyrektorzy 

zarabiają nieporównywalnie mniej w stosunku do nauczyciela, ale pan starosta może 

zwiększyć dodatek funkcyjny. Problem jest z wicedyrektorami, bo już maksymalnie 

są ustawione widełki, jeśli chodzi o Szkołę Specjalną, a pani wicedyrektor w Szkole 

Specjalnej ma 370 zł mniej niż średnio zarabiający nauczyciel w tej szkole, co wynika 

ze zniżki godzin i zmiany, która została dana za trudne i uciążliwe warunki pracy. 

Zapytał, czy przy tych warunkach trudnych i uciążliwych nie można by jakoś 

wicedyrektora inaczej zaznaczyć, żeby to nie wynikało z dodatku funkcyjnego tylko 

ustalić dla niego konkretny wymiar, kwotę dodatku trudnego dla wicedyrektora i dla 

dyrektora, bo z tych wypracowanych godzin wychodzą w tej chwili grosze.  
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła. Dodała, że przy najlepszej stawce to jest 16,90 zł  

za godzinę i razy 4h czy 8h, co czyni niewielką kwotę, a nauczyciel pracuje pełen etat  

i dodatkowo może mieć godziny ponadwymiarowe, doraźne zastępstwa i to czyni 

takie duże wynagrodzenie. Powiedziała, że musiałby się zastanowić, czy tu nie 

będzie jakiejś dyskryminacji, że w szczególny sposób traktujemy tego wicedyrektora  

i dyrektora. Nadmieniła, że wcześniejsze zapisy były takie, że wpłacali jakby  

za pełny etat, niezależnie od ilości godzin. Zaznaczyła, że wtedy rzeczywiście 

dodatek za trudne warunki byłby tożsamy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, a jakby 

zwiększyć w planie, że dyrektor przydziela i tym dyrektorom zwiększa ilość godzin.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wtedy inny dyrektor 

może to wykorzystać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tego nie wykorzysta – wykorzysta w przypadku, jeśli widełki zostałyby 

podniesione.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wskazała, że przepis mówi o tym, że dyrektorzy i wszystkie 

osoby, które są na stanowiskach funkcyjnych nie powinny mieć godzin 

ponadwymiarowych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że sprawę 

wicedyrektora w Gromadzicach można rozwiązać tą tabelką, która jest, problemem 

jest wicedyrektor w Szkole Specjalnej, bo jest w tabelce, w której są wszyscy inni 

dyrektorzy w pozostałych szkołach, Specjalne Ośrodki mają oddzielny wiersz.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy ewentualnie tu można zmienić.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że tutaj jakby rozwiązanie jest do decyzji organu,  

bo można zrobić, np. szkołami wicedyrektor w Zespole Szkół Specjalnych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można 

zrobić w następujący sposób, punt 1 szkoły ogólnodostępne, punkt 2 szkoły 

specjalne, punkt 3 specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze, punkt 4 bursy, punk 5 

placówki oświatowo-wychowawcze, punkt 6 dyrektor poradni psychologiczno-

pedagogicznej.  
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że można tak zrobić, ale dla niej lepszym 

rozwiązaniem, który spotyka w takich uchwałach, byłyby konkretne szkoły  

– wypisanie w konkretnych szkołach, że wicedyrektor w I Liceum, w II Liceum,  

w ZS nr 1, nr 2, nr 3 i później robimy szkołę specjalną, a następnie specjalny 

ośrodek. Zaznaczyła, że na to samo wychodzi.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że chodzi o to, aby zróżnicować szkoły 

ogólnodostępne od kształcenia specjalnego.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy stawki.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że widełki funkcyjne.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego mówi się,  

że przekroczymy widełki, np. dla ośrodka też zwiększyć widełki.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że można  

dla ośrodka tylko mamy jednocześnie szkołę specjalną, wicedyrektor i dyrektor 

szkoły specjalnej są z tego pierwsze puntu w tabeli, a specjalny ośrodek jest z tego 

drugiego i jak zmienimy w drugim punkcie wicedyrektora, np. na 2 500 zł z 1 500 zł,  

to załatwimy, ale zostaje jeszcze wicedyrektor szkoły specjalnej, który jest z widełek 

od 900 zł do 1 500 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie możemy 

zwiększyć widełek.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że jak zwiększymy 

widełki w tym pierwszym, to zaraz pan dyrektor Kowalczyk podniesie swoim 

wicedyrektorom, co zrobił od razu wtedy przy zmianie.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, żeby wytypować 

szkołę specjalną.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że trzeba 

byłoby z tego wyciągnąć.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, żeby tak zrobić.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że jest to rozwiązanie prawidłowe. Technicznie  
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to zrobią tylko pytanie jest takie, jakie to byłyby stawki jakby mieli już rozpisywać,  

czy na tym etapie można już to zaplanować.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy znowu to nie 

powinno pójść do konsultacji.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że jesteśmy przed konsultacjami.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o propozycje. Jeżeli jest możliwość wyciągnięcia tej szkoły specjalnej, np. punkt 3 

byłaby szkoła specjalna, konkretna szkoła.   

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, czyli wicedyrektor w Zespole Szkół Specjalnych 

byłby taki zapis i widełki od - do.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dyrektora też trzeba tu umieścić.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dyrektora 

tak, a widełki dla dyrektora mogą zostać, co następnie omówił.   

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, czyli dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych, który byłby 

tutaj.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował 1 500 zł  

do 3 700 zł.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zauważyła, czyli tak jak do tej pory. Dodała, że teraz wicedyrektor 

w Zespole Szkół Specjalnych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że musiałby 

być, np. od 1 500 zł do 2 500 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że od 1 500 zł do 2 500 zł.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że rozumie, że wicedyrektor w specjalnym ośrodku 

tak samo.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy kierownik 

internatu też ma zniżkę.  
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji poinformowała, że też ma zniżkę. Dodała, że kierownik internatu 

ma obniżki 14h, czyli realizuje 10h.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli musiałoby 

być między 1 200 zł a 2 000 zł. Dopytał, czy to przyznają dyrektorzy.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji poinformowała, że tak dyrektorzy ośrodka.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby Zarząd 

przyjął to ze zmianami.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, jak będzie wyglądała tabela z punktu widzenia 

technicznego, żeby Zarząd miał co głosować, a mianowicie stanowiska będą 

wpisane w konkretną placówkę, czyli będzie dyrektor I Liceum i będzie stawka, 

wicedyrektor I Liceum - stawka i zostanie to rozpisane według placówek  

z poprawkami, które zostały zaproponowane na Zarządzie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy muszą być 

wymienione wszystkie szkoły. Zaproponował, aby było tak jak tutaj jest szkoły 

wszystkich typów z wyjątkiem ośrodków szkolno-wychowawczych, będzie to krótsze.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czyli wicedyrektor 

Zespołu Szkół Specjalnych 1 200 zł – 2 000 zł.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że wicedyrektor szkoły specjalnej 1 500zł-2 500 

zł, wicedyrektor specjalnego ośrodka – 1 500 zł-2 500 zł i kierownik internatu 1 200 

zł-2000 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem takich stawek.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wyłączeniu z kategorii   „szkoły wszystkich typów” szkoły specjalne i ustalił  

w tej kategorii  dodatek funkcyjny  dla: stanowiska dyrektor w  wysokości od 1.500  

do 3.700; stanowiska wicedyrektor w  wysokości od 1.500 do 2.500; w kategorii 

„specjalne ośrodki szkolno – wychowawcze” ustalił dodatek funkcyjny dla stanowiska: 

wicedyrektor w wysokości od 1.500 do 2.500 i stanowiska: kierownik internatu  

w wysokości od 1.200 do 2.000 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały i przekazaniem do konsultacji  związkom 

zawodowym zrzeszającym nauczycieli.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr LVII/336/22 w sprawie 

przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński i przekazał do konsultacji 

związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 20 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

Uchwałę nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 

różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania  

ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych  

w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej  

i przekazania do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli – kontynuacja sprawy z CLXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 28.04.2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do tego projektu. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu 

przedmiotowej uchwały i przekazaniem do konsultacji związkom zawodowym 

zrzeszającym nauczycieli.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę nr LVII/337/22 w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska 

kierownicze oraz zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i przekazał  

do konsultacji związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Przyjęcie informacji z wykonania planu finansowego dochodów  

i wydatków oraz przychodów finansowanych ze środków Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 w 2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową 

informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków oraz przychodów 

finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w 2022 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Przyjęcie informacji z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego  

za 2022 r. i podanie do publicznej wiadomości. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową 

informację.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu opuścił salę obrad. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. Obradom 

przewodniczy Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację z wykonania budżetu powiatu wieluńskiego za 2022 r. i podjął decyzję  

o podaniu do publicznej wiadomości (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler).          

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 23 

Przyjęcie sprawozdania finansowego powiatu wieluńskiego za rok 2022  

– temat sesyjny. 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowe 

sprawozdanie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się  

do skonsolidowanego bilansu łącznie z jednostkami organizacyjnymi, ze starostwem.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powrócił na salę obrad. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że to nie jest 

skonsolidowany – skonsolidowany jest jeszcze dodatkowo szpital i biblioteka.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że środki trwałe  

to są starostwa plus wszystkich jednostek, natomiast to, co było w informacji  

z wykonania budżetu, to jest tam łącznie szpital i Dom Dziecka w Komornikach.     

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że w bilansie środki 

trwałe pokazane są w wartości netto, czyli wartość zakupu minus amortyzacja,  

czyli po umorzeniu, natomiast w informacji jest w wartościach historycznych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ten „skok” wynika 

głównie z tego, że zostały wprowadzone drogi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził. Kontynuował,  

że „skok” wynika z tego, co zostało wymienione w informacji, bo jest dokładnie 

podane we wcześniejszej uchwale. Nadmienił, że w przyszłym roku zostanie 

wprowadzona potężna zmiana w informacji o mieniu, ponieważ zostaną 

uwzględnione wartości wszystkich gruntów pod drogami, których są właścicielem, 

natomiast tutaj są wprowadzone tylko nowe inwestycje.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że prawie 40 mln zł 

było dodane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, ale to są 

środki trwałe. Budynki lokale zwiększyli o kwotę (hala sportowa) 7 mln 52 tys. zł,  

ZS nr 3 w Wieluniu 198 tys. zł, czyli suma zwiększenia budynków i lokali to 8 mln  

290 tys. zł. Nadmienił, że w tym roku została dokonana wycena gruntów pod 

drogami, którymi włada przede wszystkim PZD i będzie na pewno jeszcze większy 

skok wartości mienia.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to wpłynie  

na poprawę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że wiemy jaki mamy wtedy majątek. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie finansowe powiatu wieluńskiego za rok 2022 – temat sesyjny 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do energii i zapytał, 

czy to wynika z wykonania i mniej więcej dociążenie do tych 4 miesięcy jak 

proporcjonalnie zostało zwiększone na zapas, czy już zostało przekroczone. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że na razie  

nie przekroczyliśmy, ale możemy przekroczyć, dlatego dokładane są tutaj środki  

i czekamy na korektę z PGE, bo wydaje się, że im się coś pomyliło, dlatego chcą  

na razie uratować budżety jednostek, żeby zapłaciły i nie było płatności odsetek, 

natomiast teraz będziemy walczyć o korektę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy można prosić  

o przerwę.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1200/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1200/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1201/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1201/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 26 

Sprawy bieżące. 

 

 

 

      Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w punkcie pn. „Sprawy bieżące” jest materiał dotyczący podjęcia uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zdalnego trybu obradowania Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1202/23 w sprawie zdalnego trybu obradowania Zarządu Powiatu w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1202/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone.  
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Pkt 28 

Zamknięcie CLXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 

 


